
 

Θεόφιλος Λεονταρίδης  

Βουλευτής Σερρών  – Νέα Δημοκρατία 

Αθήνα, 19/09/2023 

Ερώτηση 
 

Προς τον Υπουργό Υγείας 
 

Θέμα: «Αποδυνάμωση του Νοσοκομείου Σερρών λόγω μετακινήσεων» 
 
Παρότι το Νοσοκομείο Σερρών παρουσιάζει πολλές ελλείψεις προσωπικού με δυσμενείς 
συνέπειες στη λειτουργία του, συνεχίζονται οι συχνές μετακινήσεις ιατρών προς άλλα 
νοσοκομεία, προκειμένου να καλυφθούν ανάγκες, ακόμη και σε μη έκτακτες περιπτώσεις, αλλά 
αντιθέτως, για την αντιμετώπιση μακροχρόνιων προβλημάτων του Εθνικού Συστήματος Υγείας 
(ΕΣΥ). 
 
Επειδή είναι σημαντικό να συνειδητοποιήσουμε ότι η αναβάθμιση του ΕΣΥ δεν 
πραγματοποιείται με τη μεταφορά ιατρών από ήδη υποστελεχωμένες κλινικές, όπου οι ιατροί 
υπερβαίνουν τα όρια ωρών εργασίας που ορίζει ο νόμος, προς κλινικές που βρίσκονται στα όρια 
της κατάρρευσης. 
 
 
Ύστερα από τα παραπάνω 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Πότε θα τερματιστούν οι μετακινήσεις ιατρών από το νοσοκομείο Σερρών προς 
άλλα νοσοκομεία και πότε θα πληρωθούν οι κενές θέσεις; 
 

2. Ποια είναι η στρατηγική για την υποστήριξη της λειτουργίας του Νοσοκομείου 
Σερρών, η οποία μέχρι σήμερα βασιζόταν σε διαρκώς υποστελεχωμένες κλινικές; 
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